
Цвијетин Миливојевић: Тривић би могла да прође као Станивуковић – звезда за једно лето. Додик ипак био превелики залогај за њу, али је остварила добар резултат
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 Политички аналитичар Цвијетин Миливојевић и новинарка из Сарајева Сенка Курт
оценили су у емисји "Неwснигхт" ТВ Н1 да резултати општих избора у БиХ нису
изненађујући, те да ће извршна власт и даље бити у рукама три највеће странке: СДА
Бакира Изетбеговића, СНСД-а Милорада Додика и ХДЗ-а Драгана Човића.

  

Курт је рекла да је очекивала да Бакир Изетбеговић изгуби на изборима за
Председништво БиХ због, како је рекла, погубне политике коју већ годинама води и
афера које се везују за највећу бошњачку странку, попут куповине неисправних
респиратора за 10 милиона КМ или трговине гласовима на локалном нивоу.

  

Упркос томе, Изетбеговићева СДА остварила је, како је рекла, историјски резултат на
парламентарним изборима, и на ентитетском и на државном нивоу.

  

„Извесно је да је власт у рукама СДА која је апсолутни победник избора, СНСД-а и
ХДЗ-а која такође бележи историсјки резултат. (Борјана) Кришто није остварила победу,
али странке окупљене око Хрватског народног саобора (ХНС) бележе одличне
резултате. Сад се чини потпуно апсурдним, али највећи победник биће ХДЗ, јер ће бити
у прилици да бира кога ће да има за коалиционог партнера на федералном нивоу“,
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указала је Курт.

  

Додала је и да је са уживањем слушала обраћање новоизабраног члана Председништва
из реда бошњачког народа Дениса Бећировића, истичући да члан Председништва не
може превише утицати на важне ствари, али их може покварити, што се и видело у
претходном мандату.

  

Додик ипак био превелики залогај за Тривић

  

Миливојевић је, осврћући се на резултате избора у РС, рекао да га не изненађује победа
Жељке Цвијановић за чланицу Председништва БиХ, али да га изненађује убедљивост те
победе.

  

С друге стране, подсетио је да је Милорад Додик неко ко је од деведесетих на
политичкој сцени БиХ и има толико искуства да је ипак био превелики залогај за
опозициону противкандидаткињу на изборима за председника РС, Јелену Тривић.

  

„Њен резултат је заиста успех. Не прате га резултати странака које су њу подржали.
Она је као ново лице направила тај успех“, оценио је Миливојевић, али је упозорио да би
то могло да се заврши као случај Драшка Станивуковића који је, како је истакао „био
звезда за једно лето“, иако је заиста направио подвиг и у Бања Луци победио Додиков
СНСД.

  

Казао је и да га изненађује убедљива победа СНСД-а на парламентартним изборима, и
на ентитетском и на државном нивоу, нарочито имајући у виду да се „добар део јавности
кладио да су ово последњи избори на којима ће Додик направити резултат“.

  

Изетбеговић никоме не би поклонио глас

  

Говорећи о резултатима у Федерацији, Миливојевић је мишљења да је Изетбеговић
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„пристао да буде жртва изборног инжењеринга“, односно тога што је његовим бирачима
сигнализирано да је од његове победе важнија победа Жељка Комшића над Борјаном
Кришто.

  

Курт се није сагласила са таквом оценом, истичући да познавајући Изетбеговићеве
политичке амбиције, он се никад не би жртвовао за Комшића, нити би поклонио ниједан
глас који сматра да њему припада.

  

„Оно што је коштало Изетбеговића је његова самоуверонсост, силина којом је наступао
против Бећировића“, оценила је саговорница из Сарајева.

  

Додала је и да јој је није јасно зашто је ПДП прогласио победу Јелене Тривић у РС док је
„зец још био у шуми“, истичући и да јој уосталом није јасно зашто би ико славио победу на
изборима у БиХ где има толико проблема, гладних и обесправљених.

  

Гости „Неwснигхта“ прокоментарисули су и промене Изборног закона које је синоћ
наметнуо високи представник Кристијан Шмит. Док је Курт мишљења да је „потпуно
блесаво“ наметати промене Изборног закона сат и по времена после затварања
биралишта, Миливојевић их види као утешну поруку представницима ХНС-а, односно
ХДЗ-а који је изгубио место Председништва, али је добио прилику да озбиљно утиче на
формирање извршне власти.

  

(Н1)
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